
Technische vragen Gezond Verstand betreffende raadsvoorstel sanering Van Puijenbroek: 
 

1. Wat is de reden dat tijdens de uitvoering van de sanering van het gemeentelijke 
gedeelte 3.597 ton (ofwel 2.100 m3 ) grond is afgevoerd? In de memo van Antea uit 
2021 is een hoeveelheid genoemd van 1.000 m3 voor de gemeente. In het 
evaluatierapport van de sanering d.d. 22 december 2022 worden ook deze ruim 
hogere hoeveelheden genoemd als totaal wat ontgraven is. 

2. De advieskosten voor bodemonderzoek en milieukundige begeleiding van de 
sanering zijn, in tegenstelling tot de eerdere raming van EUR 187.000, nu ook 
opgevoerd. Gezien de hoogte van dit bedrag in relatie tot het totale bedrag voor de 
werkzaamheden (EUR 75.000 van totaal EUR 250.000), graag een specificatie van de 
opbouw van deze kosten. 

3. In hoeverre is er in de specificatie van de advieskosten rekening gehouden met het 
“schaalvoordeel” waarvan sprake zou zijn als VP óók de sanering uit zou voeren op 
gemeentegrond? 

4. In hoeverre is de gemeente tijdens de sanering betrokken geweest en geïnformeerd 
over de afwijkende hoeveelheden voor het gedeelte van de sanering die voor 
rekening van de gemeente zou zijn? 

5. Heeft VP subsidie ontvangen voor de sanering en in hoeverre is deze verrekend met 
de kosten.  

 
Met vriendelijke groet,  
Teun van den Brand  
 


